
Spalletti: Będziemy gotowi, jeśli będzie trzeba kogoś zmienić
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Luciano Spalletti udzielił wywiadu przy okazji imprezy związanej z

wręczaniem nagród imienia Niccolo Gallego. Słowa trenera przytoczył

portal gianlucadimarzio.com.

 

Roma?

- Wyobrażam sobie, że pracowaliśmy w odpowiedni sposób. Potrzebna jest

zwłaszcza jakość piłkarzy, gdy chcesz grać dobrą piłkę, to cechy, które tutaj

odnalazłem. W futbolu jest wielu mocnych piłkarzy, Roma ma świetnego dyrektora,

jakim jest Sabatini. Będziemy gotowi, jeśli będzie trzeba kogoś wymienić. Gdy ma

się tak mocnych piłkarzy, mogą być atrakcyjni dla najlepszych klubów. Pasja gracza,

który chce zostać na miejscu, daje coś więcej.

 

Pjanic?

- Nie wiem niczego więcej od moich graczy, co wiecie wy. Czuje się dobrze w Romie.

Aby zmniejszyć dystans do najlepszych, potrzebne jest maksimum. Gdy trenujesz

Fiorentinę, Inter, Milan, Napoli inne wielkie drużyny, musisz starać się dać z siebie

maksimum.
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